

The JOSHA Demetrios Project: - Arabic

Authors:	Ahmad Al - Janadabh
Submitted:	20. March 2018
Published:	21. March 2018
Volume:	5
Issue:	2
Affiliation:	Zayed University
Languages:	Arabic
Keywords:	Textbook, Monograph, Books as Open Online Content (BOOC),
	Demetrios of Phaleron, Alexandrina Library
DOI:	10.17160/josha.5.2.400



Journal of Science, Humanities and Arts

JOSHA is a service that helps scholars, researchers, and students discover, use, and build upon a wide range of content

International Academy of Science, Humanities, and Arts Publisher of JOSHA

JOSHA is proud to present the Demetrios Project:

Demetrios of Phaleron, a student of Theophrastus and most probably of Aristotle, is the name patron of our project. Demetrios was instrumental in establishing the ancient Library of Alexandria, the largest and most significant library of the ancient world. It contained a vast range of documents from natural sciences, humanities, and arts in many different languages. We present JOSHA as an open access library, which is available to all countries in all languages.

الأكاديمية الدولية للعلوم والأداب والفنون الناشرة لمجلة JOSHA تسعد مجلة JOSHA بتقديمها لمشروع ديمتريوس: ديمتريوس الفالروني, هو طالب لثيوفراستس وعلى الأرجح طالب أرسطو أيضا، ويمثل المحور الرئيس لمشروعنا هذا. لعب ديمتريوس دورا فعّالا في انطلاق مكتبة الإسكندرية القديمة التي كانت أكبر وأهم مكتبة في العالم القديم. وقد اشتملت على مصادر واسعة من الوثائق في العلوم الطبيعية والاداب والفنون في لغات كثيرة. ونقدم JOSHA كمكتبة سهلة الوصول و متاحة لجميع البلدان وبجميع اللغات.

JOSHA focuses on publishing from all areas of natural sciences, humanities, and the arts, and is accessible to readers worldwide. The IASHA Board of Directors and the JOSHA editors know that there is an urgent need to give free access to these texts to people in low and middle-income countries, especially where textbooks are unaffordable for most students. We encourage authors and readers to submit their work in JOSHA free of charge for publication. We are proud that our review process (review by language-minded editors, supplemented by external experts) and the subsequent publication usually take less than 14 days. JOSHA is an open access journal containing a wide range of important works in the fields of natural sciences, humanities, and arts. At JOSHA, we believe that "knowledge that is not communicated is lost knowledge." We want to encourage students, researchers, and artists around the world to publish their works at JOSHA. Our authors and readers range from Bachelor, Master students and PhD students to artists and Nobel Prize Winners.

تركز جوشا على النشر في جميع مجالات العلوم الطبيعية، والعلوم الإنسانية، والفنون، ويسهل وصول القراء لها من جميع أنحاء العالم. يعرف مجلس إدارة إيشا ومحرري جوشا أن هناك حاجة ملحة لإتاحة حرية الوصول إلى هذه النصوص للأشخاص في البلدان المنخفضة والمتوسطة الدخل، وخاصة الكتب المدرسية لا يمكن الطلاب حملها. ونحن نشجع المؤلفين والقراء على تقديم عملهم في جوشا مجانا للنشر. نحن فخورون بأن عملية المراجعة التي نقوم بها (المراجعة من قبل المحررين الذين يتكلمون اللغة، والتي يتعمها خبراء على تقديم عملهم في جوشا مجانا للنشر. نحن فخورون بأن عملية المراجعة التي نقوم بها (المراجعة من قبل المحررين الذين يتكلمون اللغة، والتي يتعمها خبراء خارجيون)، ومن ثم النشر عادة ما يستغرق أقل من 14 يوما. جوشا هي مجلة الوصول المفتوح التي تحتوي على مجموعة واسعة من الأعمال الهامة في مجالات العلوم الطبيعية، والعلوم الإنسانية، والفنون. في جوشا، ونحن نعتقد أن "المعرفة التي لا يتم يقد المار والباحثين والفنانين في مميع أنحاء العالم نشر أعمانية، والفنون. في جوشا، ونحن نعتقد أن "المعرفة التي لا يتم نظر والباحثين والفنانين في معالم الطبيعية، والعلوم الإنسانية، والفنون في جوشا، ونحن نعتقد أن "المعرفة التي لا يتم نشرها هي فقدانها ." نحن نريد تشجيع الطلاب والباحثين والفنانين في جميع أنحاء العالم نشر أعمالهم في جوشا. لدينا المؤلفين والقراء ممن هم في البكالوريوس والماجستير، من طلاب وطالبات الدكتوراه إلى الفنانين والفائزين بجائزة نوبل.

We would also like to encourage you to support this important initiative by joining the philanthropic IASHA e.V. (https://iasha.org) or by sponsoring this project with a donation.

نود أن نحظى على دعمكم وتشجيعكم لدعم وتفعيل هذه المبادرة من خلال الانضمام إلى المنظّمة الخيرية بالتبرّع والمساندة.

Find us on Facebook and LinkedIn.

تابعنا على فيسبوك و لينكد إن:

JOSHA is indexed in ROAD (Directory of Open Access Scholar Resources), e-journal.org, and Scilit indexed.

www.josha-journal.org admin@josha-archive.org Brombergstr.17, 79102 Freiburg, Germany.